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Radna Rady Miasta Kalisza

W  odpowiedzi  na  Pani  interpelację  z  dnia  30.12.2019r.  w  sprawie  miejsc
parkingowych dla pracowników I Liceum Ogólnokształcącego im. Adama Asnyka w Kaliszu,
uprzejmie informuję, iż budowa boiska dla uczniów LO Nr 1 jest dla Miasta priorytetem gdyż
grupa przeszło  500 uczniów w obecnej  chwili  spędza  przerwy na  niewielkim dziedzińcu
i z racji ograniczonego miejsca wychodzi poza teren szkoły. Teren, na którym obecnie parkują
nauczyciele  był  dawniej  boiskiem  o  nawierzchni  trawiastej  i  z  upływem  lat  został
zaadaptowany przez pracowników na parking. 

Mając  na  uwadze  powyższe  zasadne  jest  przywrócić  temu  miejscu  poprzedni
charakter.

W  kwestii  zapewnienia  parkingu  pracownikom  Szkoły  wyjaśniam,  iż  na  terenie
obiektu nie ma wystarczająco dużo miejsca by wybudować dodatkowo parking. Pracownicy
dojeżdżający  do  Szkoły  podobnie  jak  pracownicy  innych  zakładów  mogą  korzystać
z ogólnodostępnym miejsc parkingowych zlokalizowanych na drogach publicznych, w tym
objętych Strefą Płatnego Parkowania. Parkowanie pojazdów na drogach publicznych objętych
strefą  SPP  w  okresie  poniedziałek-piątek  w  godz.  10.00-18.00  jest  płatne  wg  zasad
wynikających  z  uchwały  Rady  Miasta  Kalisza  w  sprawie  ustalenia  Strefy  Płatnego
Parkowania,  wprowadzenia  opłat  za  parkowanie  pojazdów  samochodowych  w  Strefie
Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania.

Do dyspozycji pracowników, jak i innych mieszkańców Miasta pozostaje komunikacja
miejska.

Dziękuję Pani za zainteresowanie się powyższą sprawą.




